
SPØRGSMÅL NR. S 1254
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 31. marts 2014

Stillet af: Sophie Løhde (V)

Er ministeren enig med forhenværende sundhedsminister Astrid Krag, der 

den 30. januar 2013 udtalte, at »det er fuldstændig sikkert, at den her ordning 

vil give forbrugerne helt nye muligheder. De får nu muligheden for at vælge 

en registreret tatovør, hvor de ved, at der er styr på hygiejnen og farvestoffer-

ne«, set i forhold til, at ikke en eneste tatovør er blevet registreret, og ingen 

brancheorganisation har ønsket at stå for registreringen?

(Spm. nr. S 1254).

Begrundelse

Der henvises til lov nr. 427 af 1. maj 2013 om en frivillig, brancheadministre-

ret registreringsordning for tatovører.

På Folketingets formands vegne

Lovsekretariatet

Den 31. marts 2014

Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk
og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk.
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